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Abstract (en)
The anchoring device (10) is composed of a load-bearing element (12), which can be fastened on the anchoring base (11), and of a load-bearing
arm (20) which, in the mounted position, projects from the load-bearing element (12) towards the side pointing away from the anchoring base (11).
The load-bearing element (12) has a U-shaped portion (13), having two spaced-apart legs (15, 16) which are connected to each other by a web
(14), and a retaining flange (17) which can be fastened on the anchoring base (11) and continues from one of said legs. The load-bearing arm (20)
is provided with a portion which exhibits transverse profiling, penetrates a cutout (25) in the web of the U-shaped load-bearing portion (13) and, by
means of the transverse profiling, is held in the engagement position with a counter-profiling (28) located on the inside of the load-bearing-element
leg (16) from which the retaining flange (17) continues. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Verankerungsvorrichtung (10) besteht aus einem am Verankerungsgrund (11) befestigbaren Tragelement (12) und einem Tragarm (20), der in
der Montagelage nach der vom Verankerungsgrund (11) wegweisenden Seite vom Tragelement (12) vorsteht. Das Tragelement (12) besitzt einen
U-förmigen Abschnitt (13) mit zwei voneinander beabstandeten Schenkeln (15,16), die durch einen Steg (14) miteinander verbunden sind, und
einen am Verankerungsgrund (11) befestigbaren Halteflansch (17), der sich von einem dieser Schenkel forterstreckt. Der Tragarm (20) ist mit einem
Querprofilierungen aufweisenden Abschnitt versehen, der eine Ausnehmung (25) im Steg des U-förmigen Tragelementabschnittes (13) durchdringt
und mit seiner Querprofilierung in Eingriffslage mit einer Gegenprofilierung (28) gehalten wird, die sich an der Innenseite des Tragelementschenkels
(16) befindet, von dem sich der Halteflansch (17) forterstreckt. <IMAGE>
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